

VICTORIA AVENUE 學校

學生行為守則

我們經常做到最好

UNIFORM - 學校制服

- Students will wear correct uniform at all times.

上學時候，學生要穿上規定的校服。

Students in Year 3 - 6 will wear correct sports uniforms for PE, Sport and Aerobics **only**.

三至六年級學生于體育課(只限于運動及體操)時，要穿上恰當的運動服裝。

- The correct school hat/cap must be worn.

必須戴上恰當校帽。

- Shoes must be worn outside at all times and removed before entering the classroom.

學生在室外時必須穿著鞋子，直到進入課室前才脫鞋。

- No jewellery to be worn at school with the exception of plain studs in ears.

除了無花紋的簡樸耳飾外，學生在校內不得穿戴珠寶首飾。

- Shoulder length hair must be tied back in regulation red/blue ribbon or school scrunchie.

長過肩膀的頭髮必須以校方規定的紅色/藍色絲帶或髮綁束在腦後。

RESPECT - 遵守細節

- Students are to move around the school quietly and in an orderly manner at all times.

學生在校內時，一切舉止要保持安靜及井然有序的態度。

- The foyer entrance is for adults and visitors only.

學校的門廳入口處只供成年人及訪客使用。

- Students who arrive at school before 8.30am must wait on the courts between the hall and the Library until the 8.30am bell rings.

早上8:30前到達學校的學生必須守候于禮堂與圖書館之間的空地，直至8:30鐘響為止。

- Students must show respect to adults at all times.

任何時候，學生都得尊重成年人。

- Students must stand aside in the corridors to give adults the right of way.

學生使用走廊時，必須靠邊站，以便讓路給成年人。

- Students must be outside the classrooms and corridors during fine playtimes.

晴天的小息期間，學生必須到課室外及走廊嬉戲。

- Students must treat their peers as they themselves would like to be treated.

對待同學要愛人如己。

- Physical bullying will not be tolerated

絕不容許恃強欺弱/ 肉身攻擊。

- Verbal bullying will not be tolerated

絕不容許口頭欺凌/ 辱罵別人。

ENVIRONMENT - 環境

- Students must show respect for their school environment: 學生必須愛護
校內環境

Outside: 室外

- plants 植物
- trees 樹木
- gardens 庭院

Inside: 室內

- cloakrooms 放置書包及衣物間
- corridor 走廊
- Furniture 傢俱
- all school equipment 校內所有設備

Litter: 垃圾

- All playtime rubbish must go to the bin. 小息期間的垃圾必須放置于垃圾桶內。
- lunch order rubbish must go to the bin. 在校內訂購的午餐垃圾必須放置于垃圾桶內。
- all other lunch rubbish must go home. 其他從家裡帶回校的所有午餐垃圾必須帶回家。